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CONSILIUL LOCAL AL MUNICIPIULUI BISTRIȚA 
COMPARTIMENT PREGĂTIRE DOCUMENTE 
 
 

PROCES-VERBAL 
încheiat azi 27.06.2024 în şedinţa ordinară 

a Consiliului local al municipiului Bistriţa 
 
 
Şedinţa ordinară a Consiliului local al municipiului Bistriţa se desfăşoară 

prin mijloace electronice de comunicare, respectiv prin intermediul platformei 
informatice ZOOM, la care participă: consilierii locali ai municipiului Bistriţa, 
domnul primar Turc Ioan, domnul Hangan Sorin - Viceprimarul municipiului 
Bistriţa; domnul Stan Călin - Viceprimarul municipiului Bistriţa; domnul 
Găurean Florin Nicolae – Administratorul public al municipiului; domnul 
Cincea Dumitru – Matei – Secretarul general al municipiului; Hriscu Luciana – 
director executiv Direcția Juridică, Resurse Umane, Achiziții Publice;   
Frandeș Florin – șef Serviciu Poliția Locală; Coceșiu Liliana – director 
executiv Direcția Dezvoltare Durabilă 2030;  Ivaşcu Lia – director executiv 
Direcţia Tehnică; Scurtu Nicolae – director executiv Direcţia Economică; 
Danci Ancuța – director executiv adjunct Direcția Economică; Creminea Liviu 
– director executiv Direcția Infrastrucutră și Servicii; Ionescu Alina – șef 
Serviciu administrare domeniu public și privat -  Direcţia Patrimoniu; Dreptate 
Radu – director executiv Direcția Asistență Socială; Bogătean Adriana - Silvia 
– consilier juridic Compartimentul Pregătire Documente; Suciu Anca – 
consilier Compartimentul Pregătire Documente; Deac Bogdan – Direcţia 
Tehnologia Informaţiei și Inovare; reprezentantul Socităţii Loyal SRL. 
 

Şedinţa ordinară a Consiliului local al municipiului Bistriţa a fost 
convocată prin Dispoziţia Primarului municipiului Bistriţa nr.252/21.06.2024, 
care a fost adusă la cunoştinţă publică în mass-media locală şi prin afişare pe 
site-ul primăriei. 

 
Domnul consdilier Filip Alexandru - Tudor: bună – ziua și bine v-am 

găsit la ședința ordinară a Consiliului local al municipiului Bistrița din 
27.06.2024. Am să vă rog să vă ridicați pentru intonarea Imnului național. 
Mulțumesc! 

 
S-a intonat Imnul de stat al României.  
 
Domnul consdilier Filip Alexandru - Tudor: da, mulțumesc! Am să trec la 

prezență. După prezență voi ceda cuvântul decanului nostru de vârstă 
deoarece poziția de președinte de ședință s-a vacantat, domnul Sorin Hangan 
și-a încheiat mandatul de președinte de ședință.  
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Dar așa cum vă spuneam trecem la prezență. 
Dintr-un total de 21 de membri ai consiliului local la momentul actual 

sunt prezenți 17 consilieri locali. Îl așteptăm pe domnul Urîte. Dar până se 
conectează domnul Urîte, cu 17 membri putem să dăm drumul ședinței pentru 
că suntem întruniți legal și statutar.  

Și așa cum vă spuneam, ai să-i cedez cuvântul domnului Ruști Ionel, 
decanul de vârstă al Consiliului local al municipiului Bistrița pentru a prelua 
ședința. Mulțumesc! 

Momentan sunt absenți domnii consilieri: Bria Dumitru – Alexandru, 
Elisei Radu Claudiu, Silea Dorin Petru și  Urîte Florin – Radu. 

 
Domnul consilier Ruști Ionel – Președintele de vârstă: mulțumesc,  

domnule președinte! 
Dragi colegi, la punctul 1 al ordinii de zi avem un proiect privind 

alegerea preşedintelui de şedinţă, și-mi permit, pentru ca să fim expeditivi, să 
fac eu o propunere și îl propun pe domnul Tudor Filip să devină noul 
președinte de ședință. 

Și tot ca să fim expeditivi, eu zic să și supunem la vot. 
Doamna consilier Săsărman Lucia – Augusta: mă iertați că intervin, 

prima dată ar trebui să supuneți la vot ordinea de zi, dacă sunt completări, 
modificări, iar abia apoi să trecem la primul punct. Mulțumesc! 

Domnul consilier Filip Alexandru – Tudor: da, mă iertați că intervin, 
ordinea într-adevăr, pe care am primit-o noi, arată la punctul unu - proiect de 
hotărâre cu privire la alegerea președintelui, așa că intervenția doamnei 
Săsărman o consider pertinentă. Așa că putem să supunem ordinea de zi, s-o 
faceți dumneavoastră, domnule Ruști, după care să ajungem la punctul unu, îl 
inversăm cu alegerea președintelui. 

Domnul consilier Ruști Ionel: deci atunci supunem la vot ordinea de zi 
așa cum s-a discutat ieri în ședințe și data de comisie  

Domnul consilier Filip Alexandru – Tudor: ....și dacă sunt propuneri de 
modificare a ordinii de zi și de completare  

Domnul consilier Ruști Ionel: deci dacă sunt, din câte-mi amintesc eu - 
nu sunt. 

Domnul Ioan Turc – Primarul municipiului Bistrița: mi-a fost pusă o 
hârtie în față cu ... 

Domnul consilier Filip Alexandru – Tudor:  să vedem dacă sunt. 
Domnul Ioan Turc – Primarul municipiului Bistrița: bună ziua, sărut 

mâinile, bună ziua! Se aude; 
Domnul consilier Ruști Ionel:  da, se aude! 
Domnul Ioan Turc – Primarul municipiului Bistrița: domnule președinte, 

fac o propunere de retragere de pe ordinea de zi a organigramei privind 
Centrul Cultural Municipal ”George Coșbuc” Bistrița. Da, vă rog să luați act de 
această propunere! 

 Domnul consilier Ruști Ionel: deci supunem la vot.... 
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Domnul consilier Filip Alexandru – Tudor: și mai există și o completare, 
dacă vreți să o faceți, domnule primar, am înțeles, o propunere de completare 
a ordinii de zi, sunt patru proiecte.  

Domnul Ioan Turc – Primarul municipiului Bistrița: desigur, deci avem 
patru completări: 

1. Proiect de hotărâre nr.118/26.06.2024 privind transmiterea în 
administrarea Serviciului public municipal ”Direcției de Infrastructură și Servicii 
Bistrița” a unor imobile cu destinații de uz și interes public local, în vederea 
desfășurării acțiunilor și activităților edilitar-gospodărești specifice; 

 2. Proiect de hotărâre nr.119/26.06.2024 pentru modificarea Hotărârii 
Consiliului Local nr. 98 din 11.05.2023, privind aprobarea Documentației de 
avizare a lucrărilor de intervenții și a indicatorilor tehnico-economici pentru 
obiectivul de investiţii ”Creşterea eficienţei energetice a blocului de locuințe 
din municipiul Bistrița str. Someșului nr.7” aferent  cererii de finanțare Bistrița 
21; 

3.  Proiect de hotărâre nr.120/26.06.2024 pentru modificarea Hotărârii 
consiliului Local nr. 99 din 11.05.2023, privind aprobarea Documentațiilor de 
avizare a lucrărilor de intervenții și a indicatorilor tehnico-economici pentru 
obiectivele de investiții ”Creşterea eficienţei energetice a blocului de locuințe 
din municipiul Bistrița, str. Vasile Alecsandri bl.5”, ”Creşterea eficienţei 
energetice a blocului de locuințe din municipiul Bistrița, str. Gh. Pop de 
Basești nr.3” și ”Creşterea eficienţei energetice a blocului de locuințe din 
municipiul Bistrița, str. St. O. Iosif nr.8” care fac parte din cererea de finanțare 
Bistrița 22; 

4. Proiect de hotărâre nr.121/26.06.2024 pentru modificarea Hotărârii 
consiliului Local nr.18 din 31.01.2023, privind aprobarea Documentației de 
avizare a lucrărilor de intervenție și a indicatorilor tehnico-economici pentru     
9 blocuri de locuințe, în vederea îmbunătățirii eficienței energetice a acestora. 

Avem și o plângere prealabilă, dar nu e cazul. Cele patru sunt proiectele 
de hotărâre care suplimentează ordinea de zi. Mulțumesc! 

Domnul consilier Ruști Ionel: deci să punem la vot modificarea ordinii de 
zi, da? Puteți să dați drumul la vot. 

 
S-a conectat la ședința de consiliu și domnul consilier Urîte           

Florin – Radu. Momentan sunt prezenți 18 consilieri locali. 
Domnul consilier Filip Alexandru – Tudor: am să vă transmit eu, 

domnule Ruști care este rezultatul votului, mai așteptăm două voturi. Mai 
așteptăm un vot – un vot care nu mai vine. 

Cu 17 voturi ”pentru”, nici un vot ”împotrivă” și nici o ”abținere” 
propunerea de completare și modificare a ordinei de zi este aprobată de către 
Consiliul Local. 

Domnul consilier Codărean Cristian Vasile nu a votat.  
Și acum dacă doriți, domnule Ruști, să treceți să supuneți votului 

ordinea de zi. 
Domnul consilier Ruști Ionel: da, ordinea de zi în întregimea ei.  
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Domnul consilier Filip Alexandru – Tudor: mai așteptăm două voturi, mai 
așteptăm un vot, da. 

Cu 17 voturi ”pentru”, nici un vot ”împotrivă”, nici o ”abținere”, ordinea 
de zi este aprobată de către consiliul local. 

Domnul consilier Codărean Cristian Vasile nu a votat. 
 

ORDINEA DE ZI A ȘEDINȚEI ORDINARE DIN DATA DE 27.06.2024 
 

1. Proiect de hotărâre nr.107/17.06.2024 privind alegerea preşedintelui de 
şedinţă al Consiliului local al municipiului Bistriţa 
 

2. Procesul-verbal al şedinţei ordinare a Consiliului local al municipiului Bistriţa 
din data de 29.05.2024 

 

3. Proiect de hotărâre nr.108/17.06.2024 privind declararea de utilitate publică 
a proiectului de uz și interes public local ”Amenajare parcare ecologică pe 
Aleea Iasomiei” 

- iniţiator: Primarul municipiului Bistriţa 
- Aviz: Comisiile reunite de specialitate ale Consiliului local al municipiului 

Bistriţa 
 

4. Proiect de hotărâre nr.109/17.06.2024 privind declararea de utilitate publică 
a proiectului de uz și interes public local ”Amenajare 8 parcări ecologice pe 
Aleea Trandafirilor” 

- iniţiator: Primarul municipiului Bistriţa 
- Aviz: Comisiile reunite de specialitate ale Consiliului local al municipiului 

Bistriţa 
 

5. Proiect de hotărâre nr.110/17.06.2024 privind declararea de utilitate publică 
a proiectului de uz și interes public local ”Amenajare parcare ecologică 
strada Poligonului” 

- iniţiator: Primarul municipiului Bistriţa 
- Aviz: Comisiile reunite de specialitate ale Consiliului local al municipiului 

Bistriţa 
 

6. Proiect de hotărâre nr.97/17.05.2024 privind acceptarea donaţiei imobilului-
teren situat în intravilanul municipiului Bistrița, având destinația de tronson 
al străzii Raal și înscrierea lui în domeniul public al Municipiului Bistrița 

- iniţiator: Primarul municipiului Bistriţa 
- Aviz: Comisiile reunite de specialitate ale Consiliului local al municipiului 

Bistriţa 
 

7. Proiect de hotărâre nr.111/19.06.2024 privind actualizarea Inventarului 
bunurilor care aparţin domeniului privat al municipiului Bistriţa, județul 
Bistrița-Năsăud 
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- iniţiator: Primarul municipiului Bistriţa 
- Aviz: Comisiile reunite de specialitate ale Consiliului local al municipiului 

Bistriţa 
 

8. Proiect de hotărâre nr.112/19.06.2024 privind aprobarea prelungirii duratei 
contractului de concesiune nr.13555/362/P/1999 încheiat cu domnul Moisă 
Marius pentru terenul situat în intravilanul Municipiului Bistriţa, localitatea 
componentă Sigmir, aferent construcției cu destinația de casă de locuit 

- iniţiator: Primarul municipiului Bistriţa 
- Aviz: Comisiile reunite de specialitate ale Consiliului local al municipiului 

Bistriţa 
 

9. Proiect de hotărâre nr.113/20.06.2024 pentru modificarea Hotărârii 
Consiliului Local al municipiului Bistrița nr.231/07.12.2023 privind aprobarea 
prelungirii perioadei de implementare a proiectului “Amenajare piste de 
ciclişti în municipiul Bistriţa - Etapa 1”, finanțat în cadrul Programului 
Operaţional Regional 2014-2020 

- iniţiator: Primarul municipiului Bistriţa 
- Aviz: Comisiile reunite de specialitate ale Consiliului local al municipiului 

Bistriţa 
 

10. Proiect de hotărâre nr.114/21.06.2024 pentru modificarea Anexelor nr.1, 
nr.2 și nr.3 la Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Bistrița 
nr.94/11.05.2023 privind aprobarea Organigramei, Statului de Funcţii și a 
Regulamentului de Organizare și Funcționare ale aparatului de specialitate 
al Primarului municipiului Bistrița, urmare a reorganizării acestuia și a 
Poliției locale a municipiului Bistrița 

- iniţiator: Primarul municipiului Bistriţa 
- Aviz: Comisiile reunite de specialitate ale Consiliului local al municipiului 

Bistriţa 
 

11. Proiect de hotărâre nr.115/21.06.2024 pentru modificarea Anexelor nr.1, 
nr.2 și nr.3 la Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Bistrița 
nr.95/11.05.2023 privind aprobarea Organigramei, Statului de Funcţii și a 
Regulamentului de Organizare și Funcționare ale Direcţiei de 
Infrastructură şi Servicii Bistrita, urmare a reorganizării Direţiei Servicii 
Publice Bistriţa şi a Direcţiei de Administrare a Pieţelor din municipiul 
Bistriţa 

- iniţiator: Primarul municipiului Bistriţa 
- Aviz: Comisiile reunite de specialitate ale Consiliului local al municipiului 

Bistriţa 
 

12. Proiect de hotărâre nr.116/21.06.2024 pentru modificarea Anexelor nr. 1, 
nr. 2 și nr. 3 la Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Bistrița nr. 
96/2023 privind aprobarea Organigramei, Statului de Funcții și a 
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Regulamentului de Organizare și Funcționare al Centrului Cultural 
Municipal “George Coșbuc” Bistrița 

- iniţiator: Primarul municipiului Bistriţa 
- Aviz: Comisiile reunite de specialitate ale Consiliului local al municipiului 

Bistriţa 
 

13. Proiect de hotărâre nr.117/21.06.2024 pentru modificarea Anexelor 1, 2, și 
3 la Hotărârea nr.97/11.05.2023 a Consiliului local al municipiului Bistriţa, 
privind aprobarea Organigramei, Statului de funcții și Regulamentului de 
organizare și funcționare ale Direcţiei de Asistenţă Socială Bistriţa, urmare 
a reorganizării acesteia și a Direcției Municipale de Sănătate Bistrița, cu 
modificările și completările ulterioare 

- iniţiator: Primarul municipiului Bistriţa 
- Aviz: Comisiile reunite de specialitate ale Consiliului local al municipiului 

Bistriţa 
14. Proiect de hotărâre nr.118/26.06.2024 privind transmiterea în 

administrarea Serviciului public municipal ”Direcției de Infrastructură și 
Servicii Bistrița” a unor imobile cu destinații de uz și interes public local, în 
vederea desfășurării acțiunilor și activităților edilitar-gospodărești specifice; 

     - iniţiator: Primarul municipiului Bistriţa 
- Aviz: Comisiile reunite de specialitate ale Consiliului local al municipiului 
Bistriţa 

15.  Proiect de hotărâre nr.119/26.06.2024 pentru modificarea Hotărârii 
Consiliului Local nr. 98 din 11.05.2023, privind aprobarea Documentației 
de avizare a lucrărilor de intervenții și a indicatorilor tehnico-economici 
pentru obiectivul de investiţii ”Creşterea eficienţei energetice a blocului de 
locuințe din municipiul Bistrița str. Someșului nr.7” aferent  cererii de 
finanțare Bistrița 21; 

     - iniţiator: Primarul municipiului Bistriţa 
- Aviz: Comisiile reunite de specialitate ale Consiliului local al municipiului 
Bistriţa 

16. Proiect de hotărâre nr.120/26.06.2024 pentru modificarea Hotărârii 
consiliului Local nr. 99 din 11.05.2023, privind aprobarea Documentațiilor 
de avizare a lucrărilor de intervenții și a indicatorilor tehnico-economici 
pentru obiectivele de investiții ”Creşterea eficienţei energetice a blocului 
de locuințe din municipiul Bistrița, str. Vasile Alecsandri bl.5”, ”Creşterea 
eficienţei energetice a blocului de locuințe din municipiul Bistrița, str. Gh. 
Pop de Basești nr.3” și ”Creşterea eficienţei energetice a blocului de 
locuințe din municipiul Bistrița, str. St. O. Iosif nr.8” care fac parte din 
cererea de finanțare Bistrița 22; 

- iniţiator: Primarul municipiului Bistriţa 
- Aviz: Comisiile reunite de specialitate ale Consiliului local al municipiului 
Bistriţa 

17. Proiect de hotărâre nr.121/26.06.2024 pentru modificarea Hotărârii 
consiliului Local nr.18 din 31.01.2023, privind aprobarea Documentației de 
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avizare a lucrărilor de intervenție și a indicatorilor tehnico-economici 
pentru     9 blocuri de locuințe, în vederea îmbunătățirii eficienței 
energetice a acestora. 

     - iniţiator: Primarul municipiului Bistriţa 
- Aviz: Comisiile reunite de specialitate ale Consiliului local al municipiului 
Bistriţa 
 

Diverse.1  
Plângerea prealabilă nr.42/26.04.2024 a unui grup de cetățeni din municipiul 
Bistrița formulată prin avocat Mischian Mircea Dorin, înregistrată la Primăria 
municipiului Bistriţa cu nr.44449/26.04.2024 prin care se solicită anularea 
parțială a Hotărârii Consiliului local al municipiului Bistriţa nr.136/2013 (PUG 
Bistrita), Certificatului de urbanism nr. 602/11.04.2024 și emiterea unui nou 
Certificat de urbanism fară condiționarea referitoare la realizarea și 
modernizarea străzii propuse prin PUG a avea o lățime de 5,5 metri și 
Informarea nr. 52732/27.05.2024 a Arhitectului șef și a Direcţiei Juridice, 
Resurse Umane, Achiziţii Publice 
 
Diverse.2 
Adresa nr.17689/20.02.2024 a domnului Rus Ștefan Filip, în calitate de 
reprezentant al Societății Mis Grup SRL, prin care solicită repoziționarea unui 
acces situat pe strada Calea Moldovei; Informarea nr.52440/24.05.2024 a 
Direcției Patrimoniu; 
 
Diverse.3 
Plângerea prealabilă nr.129/22.05.2024 formulată de Societatea AQUABIS 
SA, înregistrată la Primăria municipiului Bistrița cu nr.51491/22.05.2024, prin 
care se solicită revocarea Hotărârii nr.70/18.04.2024 a Consiliului local al 
municipiului Bistrița și Informarea nr.60090/18.06.2024 a Direcției Patrimoniu 
și a Direcției Juridice, Resurse Umane și Achiziții Publice; 
 

Se trece la punctul 1 de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre 
nr.107/17.06.2024 privind alegerea preşedintelui de şedinţă al 
Consiliului local al municipiului Bistriţa 

Proiectul de hotărâre cuprinde 3 articole şi se adoptă cu votul deschis al 
majorității  consilierilor locali prezenți. 

Domnul consilier Ruști Ionel – președintele de vârstă: la punctul 1, da, 
deci la punctul unu fac propunerea pentru a fi președinte de ședință Tudor 
Filip. Dragi colegi, vă rog să votați! 

 Domnul consilier Filip Alexandru – Tudor: da, sunt 18 voturi ”pentru”, 
nici un vot ”împotrivă” și nici o ”abținere”. 
 Domnul consilier Ruști Ionel: deci, domnule președinte, succes! 
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 Domnul consilier Filip Alexandru – Tudor – Președintele de ședință: vă 
mulțumesc, domnule Ruști pentru propunere și încredere și vă mulțumesc, 
distinși colegi, pentru susținere și vot. 

Acestea fiind spuse, intrăm în lucrările ședinței.  
 
Se trece la punctul 2 al ordinii de zi: Procesul-verbal al şedinţei 

ordinare a Consiliului local al municipiului Bistriţa din data de 29.05.2024 
Vă rog să deschideți grila de vot! 
Cu 18 voturi ”pentru”, nici un vot ”împotrivă” și nici o ”abținere”,            

procesul-verbal este aprobat de către consiliul local.  
 
Se trece la punctul 3 de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre 

nr.108/17.06.2024 privind declararea de utilitate publică a proiectului de 
uz și interes public local ”Amenajare parcare ecologică pe Aleea 
Iasomiei”  

Proiectul de hotărâre cuprinde 4 articole şi se adoptă cu votul deschis al 
majorității  consilierilor locali în funcție.  

Domnul Filip Alexandru – Tudor – Președintele de ședință: în cadrul 
comisiilor reunite de ieri s-a primit aviz favorabil. Doresc să știu dacă sunt 
intervenții astăzi în ședința de plen? În condițiile în care nu avem, vom trece 
către vot. Deschidem votul, start vot!  Mai așteptăm două voturi. Mai așteptăm 
un vot. În cazul în care nu vă apare grila, vă rog să mă anunțați dacă nu vă 
apare în dispozitiv. 

 Sunt 18 voturi ”pentru”, nici un vot ”împotrivă” și nici o ”abținere”. 
Proiectul este adoptat.  

 
Se trece la punctul 4 de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre 

nr.109/17.06.2024 privind declararea de utilitate publică a proiectului de 
uz și interes public local ”Amenajare 8 parcări ecologice pe Aleea 
Trandafirilor” 

Proiectul de hotărâre cuprinde 4 articole şi se adoptă cu votul deschis al 
majorității  consilierilor locali în funcție.  

Domnul Filip Alexandru – Tudor – Președintele de ședință: în cadrul 
comisiilor reunite s-a primit aviz favorabil pentru acest proiect. Doresc să știu 
dacă sunt intervenții astăzi? Constat că nu sunt. Vă rog să deschideți votul! 
Start vot punctul 4! Mai așteptăm un vot. 

18 voturi ”pentru”, nici un vot ”împotrivă” și nici o ”abținere” - proiectul 
este adoptat de către consiliul local. Mulțumesc! 

 
Se trece la punctul 5 de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre 

nr.110/17.06.2024 privind declararea de utilitate publică a proiectului de 
uz și interes public local ”Amenajare parcare ecologică strada 
Poligonului” 

Proiectul de hotărâre cuprinde 4 articole şi se adoptă cu votul deschis al 
majorității  consilierilor locali în funcție.  
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Domnul Filip Alexandru – Tudor – Președintele de ședință: comisiile 
reunite au acordat aviz pozitiv acestui proiect. Doresc să știu dacă astăzi se 
înscrie cineva la cuvânt? În condițiile în care nu avem doritori, trecem la vot. 
Start vot punctul 5. Mai așteptăm un vot! 

 18 voturi exprimate dintre care 18 ”pentru”, nici un vot ”împotrivă” și nici 
o ”abținere” - proiectul este adoptat. Mulțumesc! 

 
Se trece la punctul 6 de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre 

nr.97/17.05.2024 privind acceptarea donaţiei imobilului-teren situat în 
intravilanul municipiului Bistrița, având destinația de tronson al străzii 
Raal și înscrierea lui în domeniul public al Municipiului Bistrița 

Proiectul de hotărâre cuprinde 7 articole şi se adoptă cu votul deschis a 
cel puțin 15 consilieri locali în funcție.  

Domnul Filip Alexandru – Tudor – Președintele de ședință: în cadrul 
comisiilor reunite s-a primit aviz favorabil și țin să vă anunț faptul că acest 
proiect are nevoie de 15 voturi pentru că este un proiect ce vizează 
patrimoniul municipiului Bistrița.  

Dacă sunt intervenții, vă rog! Constat că nu sunt. Haideți să trecem la 
vot! Deschidem grila. Mai așteptăm două voturi.  

Doar 16 dintre dumneavoastră au votat dintr-un total de 18. În cazul în 
care v-ați deconectat sau nu vă apare grila și v-ați reconectat, vă rog să 
anunțați. 

Da, cu 16 voturi ”pentru”, nici un vot ”împotrivă” și nici o ”abținere” - 
proiectul este adoptat. Nu au votat domnii consilieri: Codărean Cristian Vasile 
și Săsărman Lucia – Augusta. 

 
Se trece la punctul 7 de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre 

nr.111/19.06.2024 privind actualizarea Inventarului bunurilor care aparţin 
domeniului privat al municipiului Bistriţa, județul Bistrița-Năsăud 

Proiectul de hotărâre cuprinde 6 articole şi se adoptă cu votul deschis al 
majorității  consilierilor locali în funcție.  

Domnul Filip Alexandru – Tudor – Președintele de ședință: în cadrul 
comisiilor reunite acest proiect a fost avizat favorabil, iar astăzi, în ședința de 
plen doresc să știu dacă sunt luări de cuvânt sau nu. 

Constat că nu sunt. Trecem la vot. Deschidem grila de vot cu punctul 7,  
vă rog! Mai așteptăm două voturi. 

Cu 16 voturi ”pentru”, nici un vot ”împotrivă” și nici o ”abținere”, proiectul 
este adoptat. Mulțumesc! Nu au votat domnii consilieri: Codărean Cristian 
Vasile și Săsărman Lucia – Augusta. 
 
 Se trece la punctul 8 de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre 
nr.112/19.06.2024 privind aprobarea prelungirii duratei contractului de 
concesiune nr.13555/362/P/1999 încheiat cu domnul Moisă Marius pentru 
terenul situat în intravilanul Municipiului Bistriţa, localitatea componentă 
Sigmir, aferent construcției cu destinația de casă de locuit 
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Proiectul de hotărâre cuprinde 6 articole şi se adoptă cu votul secret al 
majorității  consilierilor locali în funcție.  

Domnul Filip Alexandru – Tudor – Președintele de ședință: în cadrul 
comisiilor reunite s-a primit aviz favorabil pentru acest proiect. Astăzi are 
nevoie de 11 voturi pentru a trece, vot secret.  

Așa cum știți, este vorba despre un contract de concesiune cu durată 
de maxim 49 de ani. Domnul respectiv a avut 25 până acum, și mai urmează 
prelungirea până la 49 de ani. 

Dacă nu sunt intervenții, trecem la vot. Deschideți votul, vot secret, vă 
rog! Da, punctul 8. Mai așteptăm un vot. 

Cu 17 voturi ”pentru”, nici un vot ”împotrivă” și nici o ”abținere”. Proiectul 
este adoptat. Vă mulțumesc! 

Un consilier nu a votat. 
 
Se trece la punctul 9 de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre 

nr.113/20.06.2024 pentru modificarea Hotărârii Consiliului Local al 
municipiului Bistrița nr.231/07.12.2023 privind aprobarea prelungirii 
perioadei de implementare a proiectului “Amenajare piste de ciclişti în 
municipiul Bistriţa - Etapa 1”, finanțat în cadrul Programului Operaţional 
Regional 2014-2020 

Proiectul de hotărâre cuprinde 5 articole şi se adoptă cu votul deschis al 
majorității  consilierilor locali în funcție.  

Domnul Filip Alexandru – Tudor – Președintele de ședință: în cadrul 
comisiilor reunite s-a avizat favorabil acest proiect și astăzi așteptăm și votul 
în ședința de plen.  

Așa cum ați citit în proiect, se prelungește cu trei luni de zile.  
Deschidem votul, start vot,vă rog! 
Mai așteptăm trei voturi, două voturi. În cazul în care nu vă apare grila, 

vă rog să anunțați pentru a consemna acest fapt! 
CU 16 voturi exprimate, dintre care 16 ”pentru”, ”împotrivă” nici unul, 

”abținere” nici unul - proiectul este adoptat de către consiliul local. 
Nu au votat domnii consilieri: Codărean Cristian Vasile și Săsărman 

Lucia – Augusta. 
 
Se trece la punctul 10 de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre 

nr.114/21.06.2024 pentru modificarea Anexelor nr.1, nr.2 și nr.3 la 
Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Bistrița nr.94/11.05.2023 
privind aprobarea Organigramei, Statului de Funcţii și a Regulamentului 
de Organizare și Funcționare ale aparatului de specialitate al Primarului 
municipiului Bistrița, urmare a reorganizării acestuia și a Poliției locale a 
municipiului Bistrița 

Proiectul de hotărâre cuprinde 6 articole şi se adoptă cu votul deschis al 
majorității  consilierilor locali în funcție.  

Domnul Filip Alexandru – Tudor – Președintele de ședință: în ședința 
comisiilor reunite acest proiect a fost avizat favorabil și astăzi așteptăm 
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discuțiile din plen, dacă sunt. Constat că nu sunt. Deschidem grila de vot, start 
vot! Mai așteptăm două voturi. Da, și doamna Săsărman a anunțat, pe grupul 
de consilieri locali, că nu se poate conecta, s-a deconectat și nu poate să mai 
intre.  

Cu 16 voturi ”pentru”, nici un vot ”împotrivă” și nici o ”abținere”, proiectul 
este adoptat. Mulțumesc! 

Nu au votat domnii consilieri: Codărean Cristian Vasile și Săsărman 
Lucia – Augusta. 

 
Se trece la punctul 11 de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre 

nr.115/21.06.2024 pentru modificarea Anexelor nr.1, nr.2 și nr.3 la 
Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Bistrița nr.95/11.05.2023 
privind aprobarea Organigramei, Statului de Funcţii și a Regulamentului 
de Organizare și Funcționare ale Direcţiei de Infrastructură şi Servicii 
Bistrița, urmare a reorganizării Direţiei Servicii Publice Bistriţa şi a 
Direcţiei de Administrare a Pieţelor din municipiul Bistriţa 

Proiectul de hotărâre cuprinde 6 articole şi se adoptă cu votul deschis al 
majorității  consilierilor locali în funcție.  

Domnul Filip Alexandru – Tudor – Președintele de ședință:  comisiile 
reunite au acordat un aviz favorabil acestui proiect. Doresc să știu dacă sunt 
doritori să intervină? Constat că nu. Trecem la vot. Deschidem grila, start vot 
proiectul cu numărul 11.  

Mai așteptăm voturi. Vă rog să mă anunțați dacă n-ați putut să votați. 
Între timp consemnăm prezența în ședința domnului doctor Radu 
Claudiu Elisei. Sunt conectati la ședință 19 consilieri locali. 

 
Cu 16 voturi ”pentru”, nici un vot ”împotrivă” și nici o ”abținere”, proiectul 

este adoptat. Nu au votat domnii consilieri: Codărean Cristian Vasile,       
Mathe Attila și Săsărman Lucia – Augusta. 

 
Punctul 12 pe ordinea de zi a fost retras de către domnul primar.  
 
Se trece la punctul 13 de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre 

nr.117/21.06.2024 pentru modificarea Anexelor 1, 2, și 3 la Hotărârea 
nr.97/11.05.2023 a Consiliului local al municipiului Bistriţa, privind 
aprobarea Organigramei, Statului de funcții și Regulamentului de 
organizare și funcționare ale Direcţiei de Asistenţă Socială Bistriţa, 
urmare a reorganizării acesteia și a Direcției Municipale de Sănătate 
Bistrița, cu modificările și completările ulterioare 

Proiectul de hotărâre cuprinde 6 articole şi se adoptă cu votul deschis al 
majorității  consilierilor locali în funcție.  

Domnul Filip Alexandru – Tudor – Președintele de ședință:  
în cadrul comisiilor reunite, țin să vă anunț că acest proiect s-a vizat favorabil. 
Iar astăzi doresc să știu dacă cineva se scrie la cuvânt pentru a dezbate pe 
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marginea acestui proiect? Constat că nu sunt doritori. Putem să deschidem 
grila de vot. Start vot punctul 13! Mai așteptăm voturi.  

Cu 16 voturi ”pentru”, nici un vot ”împotrivă” și nici o ”abținere”, proiectul 
este adoptat. Mulțumesc! 

 
Se trece la punctul 14 de pe ordinea de zi: (completare la 

dispoziție) Proiect de hotărâre nr.118/26.06.2024 privind transmiterea în 
administrarea Serviciului public municipal ”Direcției de Infrastructură și 
Servicii Bistrița” a unor imobile cu destinații de uz și interes public local, 
în vederea desfășurării acțiunilor și activităților edilitar-gospodărești 
specifice 

Proiectul de hotărâre cuprinde 6 articole şi se adoptă cu votul deschis al 
majorității  consilierilor locali în funcție.  

Domnul Filip Alexandru – Tudor – Președintele de ședință: în cadrul 
comisiilor reunite acest proiect a fost avizat favorabil. Doresc să știu dacă 
astăzi sunt luări de cuvânt? Constat că nu. Așadar deschidem grila de vot. 
Start vot punctul 14! 

 Cu 18 voturi ”pentru”, nici un vot ”împotrivă” și nici o ”abținere”, 
proiectul este adoptat de către Consiliul local al Municipiului Bistrița. Vă 
mulțumesc! Doamna consilier Săsărman Lucia – Augusta nu a votat.  

 
Se trece la punctul 15 de pe ordinea de zi: (completare la 

dispoziție) Proiect de hotărâre nr.119/26.06.2024 pentru modificarea 
Hotărârii Consiliului Local nr. 98 din 11.05.2023, privind aprobarea 
Documentației de avizare a lucrărilor de intervenții și a indicatorilor 
tehnico-economici pentru obiectivul de investiţii ”Creşterea eficienţei 
energetice a blocului de locuințe din municipiul Bistrița str. Someșului 
nr.7” aferent  cererii de finanțare Bistrița 21 

Proiectul de hotărâre cuprinde 4 articole şi se adoptă cu votul deschis al 
majorității  consilierilor locali în funcție.  

Domnul Filip Alexandru – Tudor – Președintele de ședință:  comisiile 
reunite din ședința de ieri au acordat un aviz favorabil acestui proiect. Iar 
astăzi doresc să știu dacă sunt doritori pentru a lua cuvântul? Constat că nu 
sunt. Putem deschide atunci grila de vot.  Start vot proiectul cu numărul 15.  

Cu 18 voturi ”pentru”, nici un vot ”împotrivă” și nici o ”abținere” - 
proiectul este adoptat, distinși colegi, mulțumesc! Doamna consilier Săsărman 
Lucia – Augusta nu a votat. 

 
Se trece la punctul 16 de pe ordinea de zi: (completare la 

dispoziție) Proiect de hotărâre nr.120/26.06.2024 pentru modificarea 
Hotărârii Consiliului Local nr. 99 din 11.05.2023, privind aprobarea 
Documentațiilor de avizare a lucrărilor de intervenții și a indicatorilor 
tehnico-economici pentru obiectivele de investiții ”Creşterea eficienţei 
energetice a blocului de locuințe din municipiul Bistrița, str. Vasile 
Alecsandri bl.5”, ”Creşterea eficienţei energetice a blocului de locuințe 
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din municipiul Bistrița, str. Gh. Pop de Basești nr.3” și ”Creşterea 
eficienţei energetice a blocului de locuințe din municipiul Bistrița,                     
str. Șt. O. Iosif nr.8” care fac parte din cererea de finanțare Bistrița 22 

Proiectul de hotărâre cuprinde 6 articole şi se adoptă cu votul deschis al 
majorității  consilierilor locali în funcție.  

Domnul Filip Alexandru – Tudor – Președintele de ședință:  în cadrul 
comisiilor reunite s-a primit aviz favorabil, iar astăzi doresc să știu dacă mai 
discutăm pe marginea acestui proiect sau putem să trecem la vot? 

Trecem la vot. În aceste condiții, vă rog să deschideți grila. Proiectul de 
la punctul 16 este supus atenție și votului. Mai așteptăm un vot, mulțumesc! 

19 voturi ”pentru”, nici un vot ”împotrivă” și nici o ”abținere” - proiectul 
este adoptat de către Consiliul Local al municipiului Bistrița. 

 
 Se trece la punctul 17 de pe ordinea de zi: (completare la 

dispoziție). Proiect de hotărâre nr.121/26.06.2024 pentru modificarea 
Hotărârii Consiliului Local nr.18 din 31.01.2023, privind aprobarea 
Documentației de avizare a lucrărilor de intervenție și a indicatorilor 
tehnico-economici pentru 9 blocuri de locuințe, în vederea îmbunătățirii 
eficienței energetice a acestora 

Proiectul de hotărâre cuprinde 11 articole şi se adoptă cu votul deschis 
al majorității  consilierilor locali în funcție.  

Domnul Filip Alexandru – Tudor – Președintele de ședință:  comisiile 
reunite au acordat aviz pozitiv acestui proiect, iar astăzi, în ședința de plen, 
doresc să știu dacă se înscrie cineva la cuvânt. Constat că nu putem să 
deschidem votul. Start vot punctul 17! Mai așteptăm voturi! 

Cu 17 voturi ”pentru”, nici un vot ”împotrivă” și nici o ”abținere” - 
proiectul este adoptat de către Consiliul local al municipiului Bistrița.  

Nu au votat doamnele consilieri: Avram Anamaria și Săsărman       
Lucia – Augusta. 

Ajungem la secțiunea DIVERSE 
 
Se trece la punctul 18 de pe ordinea de zi - Diverse 1:  Plângerea 

prealabilă nr.42/26.04.2024 a unui grup de cetățeni din municipiul Bistrița 
formulată prin avocat Mischian Mircea Dorin, înregistrată la Primăria 
municipiului Bistriţa cu nr.44449/26.04.2024 prin care se solicită anularea 
parțială a Hotărârii Consiliului local al municipiului Bistriţa nr.136/2013 
(PUG Bistrița), Certificatului de urbanism nr. 602/11.04.2024 și emiterea 
unui nou Certificat de urbanism fară condiționarea referitoare la 
realizarea și modernizarea străzii propuse prin PUG a avea o lățime de 
5,5 metri și Informarea nr. 52732/27.05.2024 a Arhitectului șef și a 
Direcţiei Juridice, Resurse Umane, Achiziţii Publice 

Domnul Filip Alexandru – Tudor – Președintele de ședință: în cadrul 
comisiilor reunite, țin să vă anunț că s-a avizat favorabil respingerea plângerii 
prealabile formulate. 
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Dacă sunt intervenții astăzi? Constat că nu sunt. Așadar dăm drumul la 
vot. Cine este ”pentru” respingerea plângerii prealabile? 

Mai așteptăm voturi, doar 16 dintre noi au votat. 17 consilieri au votat în 
acest moment.   

Cu 16 voturi ”pentru”, nici un vot ”împotrivă” și o ”abținere” - este 
respinsă plângerea prealabilă. Mulțumesc!  

S-a abținut domnul consilier Mathe Attila. Nu au votat doamnele 
consilieri: Avram Anamaria și Săsărman Lucia – Augusta. 

 
Se trece la punctul 19 de pe ordinea de zi - Diverse 2:  Adresa 

nr.17689/20.02.2024 a domnului Rus Ștefan Filip, în calitate de 
reprezentant al Societății Mis Grup SRL, prin care solicită repoziționarea 
unui acces situat pe strada Calea Moldovei; Informarea 
nr.52440/24.05.2024 a Direcției Patrimoniu 

Domnul Găurean Florin Nicolae – Administratorul public al municipiului 
Bistrița: Domnule președinte, dacă vă rog.... 

Domnul Filip Alexandru – Tudor – Președintele de ședință: vă rog, 
domnule Găurean, să prezinte ceea ce s-a hotărât în cadrul ședințelor de 
comisii .... 

Domnul Găurean Florin Nicolae – Administratorul public al municipiului: 
aș dori domnule consilier să prezentăm planșa, să dau share acuma.... 

Domnul Filip Alexandru – Tudor – Președintele de ședință: am să vă 
rog, am să vă rog să așteptați să dau citire avizului: în cadrul ședinței 
comisiilor reunite s-a avizat favorabil propunerea de elaborare de către 
beneficiar investitor a unui plan urbanistic zonal prin care să se studieze 
drumul propus cu o lățime de minim 8 m și s-a adăugat un aviz de principiu în 
acest sens. 

 Da, vă rog, domnule Găurean, ne-ați așezat și planșa, dacă ne puteți 
explica, cu atâta mai bine, vă rog! 

Domnul Găurean Florin Nicolae – Administratorul public al municipiului:  
dacă se vede planșa care am prezentat-o și dacă colegii, domnii consilieri, 
văd planșa - să ne comunice. 

Domnul consilier Pavelean Nicolae: se vede, se vede. 
Domnul Găurean Florin Nicolae – Administratorul public al municipiului: 

deci este vorba de următoarea situație: drumul figurat cu verde este un drum 
lăsat la punerea în posesie în proprietatea municipiul lui Bistrița iar solicitantul 
cererii dorește să-l translatăm la limita de proprietate. Asta este o schiță și 
acuma o să vedeți un plan mai amplu, cu numere cadastrale. Deci dacă vedeți 
acest cadastral este proprietatea solicitantului. Drumul împarte cadastralele 
din dreapta pe acest cadastral prin translatarea drumului la limita de 
proprietate se va putea deschide un acces din strada Calea Moldovei da, din 
Calea Moldovei prin spatele mall-ului spre apă și spre Grănicerilor. Investitorul 
are în derulare un plan urbanistic zonal pe toată această suprafață. Dacă 
acordul de principiu a consiliului local este de a translata acest drum din 
această poziție, așa cum arată schița, drumul verde translatat la limita de 



15 

 

proprietate pe zona albastră, investitorul va ști cum va putea întocmi acest 
plan urbanistic zonal. La limita de proprietate cu drumul nou translatat, el va 
pune la dispoziție o suprafață de teren pentru ca în această zonă, în zona de 
aici, să se poată realiza un drum cu lățime de 8 m care să facă o străpungere 
din Calea Moldovei până spre Râul Bistrița și mai departe spre strada 
Grănicerilor.  

Am explicat pe scurt, sper să mă fi făcut înțeles, ceea ce solicită 
investitorul din partea consiliului local. 

Domnul Filip Alexandru – Tudor – Președintele de ședință: da, 
mulțumesc, domnule Găurean, dacă mai ..... 

Domnul consilier Munthiu Cristiean: care e distanța dintre cele două, 
dintre cel propus și cel actual, mă auziți? Da, deci distanța dintre cele două, 
dintre cel propus și cel actual? 

Domnul Găurean Florin Nicolae – Administratorul public al municipiului:  
o să mă uit pe documentație.... 

Domnul consilier Munthiu Cristiean:  aproximativ așa, aproximativ nu... 
Domnul Găurean Florin Nicolae – Administratorul public al municipiului:  

probabil, probabil acest caz....  
Domnul consilier Munthiu Cristiean:  da, așa cum arată aici ar fi de vreo 

trei ori lățimea, nu? 
Domnul Găurean Florin Nicolae – Administratorul public al municipiului:   

deci probabil ăsta de aici, cadastralul care e în proprietatea investitorului, să 
aibă o lățime de un 30 de metri. Deci practic drumul ăsta de aici cu verde, 
drumul cu verde ar trebui translatat la limita de date cam cu 30 de metri.  

Domnul consilier Munthiu Cristiean:   ok, mulțumesc! 
Domnul Filip Alexandru – Tudor – Președintele de ședință: da, este în 

regulă, dacă mai sunt intervenții? 
Domnul consilier Urîte Florin - Radu: eu, Florin Urîte, domnule 

președinte! 
Domnul Filip Alexandru – Tudor – Președintele de ședință: vă rog, 

domnule Urîte!  
Domnul consilier Urîte Florin - Radu: voiam să-l întreb pe domnul city 

manager dacă varianta asta propusă, de modificare, dăunează fluidizării, că 
până la urmă se configurează un drum de acces care va face legătura și între 
Grănicerilor și Calea Moldovei ? Ideea este dacă, din punct de vedere tehnic, 
nu deranjează? Atât voiam să știu. Adică varianta respectivă nu încurcă sau 
nu gâtuiește sau nu încurcă în vreun fel dinamica traficului? 

Domnul Găurean Florin Nicolae – Administratorul public al municipiului:   
domnule consilier, în zona asta, dacă vedeți unde este mouse-ul,  da, este 
legătură între Calea Moldovei și strada Grănicerilor. Ortofotoplanul e ceva mai 
vechi pentru că, mă rog, așa a fost pe acest ortofotoplan, a fost pus de către 
beneficiar. Aici este sensul girator care există la intrarea în mall și spre 
Kaufland. Dar ..... pe lângă asta, paralelă, nu văd de ce ar încurca circulația. 
S-ar mai deschide o străpungere între cele două străzi, Calea Moldovei și 
Grănicerilor. Trebuie să ținem cont că translatând acest drum cu roz aici, am 
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deschide automat și în spate, dacă știți cât de cât zona. Aici sunt niște blocuri 
și aici este un drum existent. Deci practic accesul de aici ar fi facilitat de o altă 
cale de comunicare. Eu cred că, în principiu, ar fi benefic, nu că ar încurca, 
dar e o părere personală. Această variantă se va studia și va fi aprobată de 
către consiliul local, va trece prin comisiile de specialitate ale primăriei, prin 
comisia de urbanism de la primărie, probabil că specialiștii acolo vor da mai 
competent părerea decât mine, care pot să-mi exprim un punct de vedere 
personal și vă rog să-l luați ca atare.  

Domnul consilier Urîte Florin - Radu:  în regulă. 
Domnul consilier Pavelean Nicolae: aș avea și eu o întrebare, domnule 

Găurean -  există ceva vecini care ar trebui să fie consultați și care s-ar putea 
să fie afectați de mișcarea asta?  

Domnul Găurean Florin Nicolae – Administratorul public al municipiului: 
toți proprietarii din acest perimetru pe care-l vedeți au dat declarație nordarială 
cu această speță, pentru că, după părerea mea, toți vor pune la comun 
parcela pentru dezvoltarea PUG – ului, și la documentația care v-a fost  
înaintată spre aprobare, aveți inclusiv acel act notarial prin care toți proprietarii 
din perimetru afectat își dau acordul în privința acestui acestei translatări a 
drumului și studierii unei deschideri de nou acces în zonă. 

Domnul consilier Pavelean Nicolae:  în regulă? Mulțumesc, atâta voiam 
să știu. Deci e în regulă, dacă oamenii vor să se facă asta, e ok! 

Domnul Filip Alexandru – Tudor – Președintele de ședință: bun, vă 
mulțumesc, colegi! Aș dori să-l întreb pe domnul secretar Cincea dacă este în 
regulă avizul în forma în care l-am prezentat în urma comisiilor de 
specialitate? 

Domnul consilier Ciobănică Dumitru Daniel: domnule președinte aș vrea 
și o intervenție înainte să ... 

Domnul Filip Alexandru – Tudor – Președintele de ședință: da, vă rog!  
Domnul consilier Ciobănică Dumitru Daniel: mă uitam pe planșă și        

m-am edificat un pic, ținând cont că avem un sens giratoriu la Kaufland și mall 
și drumul de acces care se va muta, cu avizul consiliul local și a PUZ – ului  
care se va face, nu va încurca traficul pe Calea Moldovei și ar fi de luat în 
calcul o bandă ajutătoare care să iasă de pe parcelele respective, să nu 
încurce traficul? Pentru că nu se va mai putea face un sens giratoriu acolo. Nu 
știu ce va urma ca și dezvoltare, știți... 

Domnule președinte, dacă îmi permiteți? 
Domnul Filip Alexandru – Tudor – Președintele de ședință: da, vă rog!  
Domnul Găurean Florin Nicolae – Administratorul public al municipiului: 

deci între sensul girator de la Kaufland, ca să spunem, că toată lumea așa îl 
știe, următorul sens girator este la Lucian Blaga. Între ele nu va mai putea fi 
prevăzut încă un sens girator, pentru că sunt prea apropiate. În zona aceasta, 
dacă vizualizați un pic situația existentă, pe lângă cele două benzi ale Căii 
Moldovei este o bandă care la ora actuală este mai mult folosită ca parcare 
pentru mașini, este banda de accelerare pentru ieșirea de la acest sens 
girator de la mall – ul de aici. Imediat în partea dreaptă este bandă de 
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accelerare. Este a treia bandă la Calea Moldovei, care poate continua în așa 
fel încât uitați, vedeți și aici, există o bandă de accelerare. Probabil că în PUZ, 
și prin condițiile puse, se va studia posibilitatea creării unei benzi de 
accelerare în zonă,  neputând fi luat în discuție un al treilea sens girator între 
cele două existente, de la Kaufland și de la Lucian Blaga.  

Domnul Filip Alexandru – Tudor – Președintele de ședință:  da, am 
înțeles ce ne-ați transmis, domnule Găurean. Aștept intervenția domnului 
Cincea! 

Domnul Cincea Dumitru – Matei – Secretarul general al municipiului:  
bună ziua! Din punct de vedere juridic, situația e mult mai complexă decât 
pare. Sunt necesare mai multe operațiuni. În primul rând trebuie înscrise toate 
imobilele în cartea funciară. Pe urmă, dacă se aprobă PUZ-ul în care pe 
actualul PUG nu va mai exista, va trebui făcut un schimb cu proprietarii de 
acolo și ca să fie și mai larg, trebui făcută și donație a acestora, ca să se 
creeze drumul la lățimea dorită. Deci, cred că avizul e pentru continuarea 
demersurilor în acest sens, cred că asta e solicitarea domnilor.  

Domnul Găurean Florin Nicolae – Administratorul public al municipiului: 
da, domnule președinte, și domnule director Marina a spus ieri că este pentru 
continuarea demersurilor, un aviz de principiu pentru a se face toate aceste 
operațiuni, așa cum a spus Secretarul general al municipiului. Sigur că da, 
este primul pas în demararea procedurilor. 

Domnul Filip Alexandru – Tudor – Președintele de ședință: da, am 
înțeles domnilor! Personal am să mențin avizul pe care l-am acordat în cadrul 
comisiilor reunite și care sună în felul următor -  adoptă următorul aviz de 
principiu: ”Se avizează favorabil propunerea de elaborare de către beneficiari, 
investitori ai unui plan urbanistic zonal, planul care urmează a se realiza prin 
care să se studieze drumul propus cu o lățime de minim 8 m”. 

 Ce ne interesează pe noi - să fie o zonă aerisită, nu știu cât se va 
construi acolo, dacă îi să meargă la muncă într-o dimineață 150 de mașini, să 
se poată circula în condiții în regulă și probabil se va face și cealaltă 
conexiune prin spate. Supun la vot în această formă. Deci, cine este ”pentru” 
acest aviz de principiu? 

 Deschideți grila vă rog! Da, da mai așteptăm voturi. Mai așteptăm două 
voturi. 

 Dintr-un total de 16 voturi, avem 15 voturi ”pentru”, nici un vot 
”împotrivă” și o ”abținere”. S-a abținut domnul consilier Elisei Radu. Nu au 
votat domnii consilieri: Codărean Cristian Vasile,  Săsărman Lucia – Augusta 
și Suciu Emil Marian. 

 În aceste condiții se acordă avizul de principiu - aviz favorabil cu 
propunerea de elaborare către beneficiar a unui plan urbanistic zonal prin care 
să se studieze drumul propus cu o lățime minimă de 8 m. Mulțumesc! 

 
Se trece la punctul 20 de pe ordinea de zi - Diverse 3:  Plângerea 

prealabilă nr.129/22.05.2024 formulată de Societatea AQUABIS SA, 
înregistrată la Primăria municipiului Bistrița cu nr.51491/22.05.2024, prin 
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care se solicită revocarea Hotărârii nr.70/18.04.2024 a Consiliului local al 
municipiului Bistrița și Informarea nr.60090/18.06.2024 a Direcției 
Patrimoniu și a Direcției Juridice, Resurse Umane și Achiziții Publice 

Domnul Filip Alexandru – Tudor – Președintele de ședință:  în cadrul 
ședinței comisiilor reunite de ieri s-a adoptat următorul aviz: Se avizează 
favorabil respingerea Plângerii prealabile cu numărul                    
129/22.05.2024 formulată de Societatea AQUABIS SA, înregistrată la 
Primăria Municipiului Bistrița cu numărul 51491/22.05.2024 prin care se 
solicită revocarea Hotărârii cu numărul 70 din 18.04.2024 a Consiliul Local al 
municipiului Bistrița. 

Dacă sunt intervenții azi, în ședința de plen, vă stau la dispoziție. 
Constat că nu sunt...... 

Domnul consilier Mathe Attila: bună-ziua, Mathe sunt, am o întrebare! 
Am o întrebare, domnule președinte!  

Domnul Filip Alexandru – Tudor – Președintele de ședință: da, domnul 
Mathe, vă ascultăm! 

Domnul consilier Mathe Attila:  vă rog, dacă cei de acolo au intenția de 
a pleca în viitorul apropiat sau au făcut această plângere doar pentru..., chiar 
dacă au intenția de a pleca, doar de a valorifica aceea clădire? Întreb fiindcă 
cetățenii din zonă, locuitorii din zonă sunt foarte deranjați deja de activitatea 
desfășurată acolo, fiind activitate și sâmbăta și duminica, atât dimineața cât și 
seara. Mulțumesc! 

Domnul Filip Alexandru – Tudor – Președintele de ședință: da, 
mulțumim pentru întrebare! Asta nu știu cine este în măsură să vă răspundă,  
dacă vor să plece sau nu cei care au activitate, în speța Aquabis, probabil ei 
știu cel mai bine. Eu nu am acest răspuns, domnul Mathe, nu știu cine îl are, 
dacă îl are cineva, îl aștept la microfon.  

Domnul consilier Urîter Florin Radu: păi, domnule președinte, am 
întrebat foarte clar: la cadastru proprietar este primăria, cu niște avioane cei 
de la Aquuabis, acuma cu o sută și nu știu câți metri pătrați ar fi în aer, e o 
altă problemă. Să vină ei să demonstreze cu documente. Domnul secretar s-a 
exprimat foarte în regulă, domnul de la patrimoniu la fel. Atâta timp cât la 
cadastru figurează primăria, au stat sub contract până acuma primăria și au 
au plătit în baza tuturor celor ... totalului de metri pătrați, iar acuma vin și spun 
stai, cu 108, n-ar mai fi, că i-am avea noi - pe ce bază? Ei trebuie să vină să 
demonstreze că sunt proprietari. Deocamdată ei n-au venit cu nimic, au venit 
numai cu adresă, că 108 metri ar fi. Ce să mai dezbatem? Ei trebuie să vină 
să-și demonstreze proprietatea. Ți apoi departamentul nostru juridic și cei de 
specialitate să spună da, domnule, este al Primăriei sau al Aquabisului. Eu      
n-am înțeles ce vrea să clarifice domnul Mathe în întrebarea respectivă?  

Domnul consilier Munthiu Cristiean: vrea să clarifice clarificarea?  
Domnul Filip Alexandru – Tudor – Președintele de ședință: da, dacă nu 

mai sunt intervenții, trecem către vot și supunem votului dacă respingem 
plângerea prealabilă.  

Cine este ”pentru”? Start vot, vă rog!  
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Vă rog să opriți microfonul, domnule Urîte! 
Mai așteptăm voturi. Doar 17 dintre noi au votat. 
Cu 17 voturi ”pentru”, nici un vot ”împotrivă” și nici o ”abținere” - 

plângerea prealabilă este respinsă. Mulțumesc!  
Nu au votat domnii consilieri Codărean Cristian Vasile și Săsărman 

Lucia  Augusta. 
Acestea fiind spuse ajungem la finalul ședinței și vom deschide 

sesiunea de interpelări și întrebări pentru membrii executivului.  Cine se 
înscrie la cuvânt, vă rog? Da, vă rog, domnule Pavelean, vă ascultăm! 

 Domnul consilier Pavelean Nicolae: mă auziți , oare e în regulă?  
 Domnul Filip Alexandru – Tudor – Președintele de ședință: da, vă 

auzim, puteți să vorbiți! 
 Domnul consilier Pavelean Nicolae: în regulă, mulțumesc! 
 Domnule primar, domnilor consilieri, avem o problemă destul de mare 

la punctele de colectare a deșeurilor din Bistrița. Mi-au semnalat aceste 
aspecte mai mulți oameni din Bistrița. Dacă până nu demult scormonitul în 
tomberoane și împrăștierea deșeurilor pe lângă, era o practică mai rar 
întâlnită, acuma, după ce s-a introdus sistemul acesta de garanție-returnare a 
recipientelor de băuturi care știți că se plătesc 50 de bani pentru fiecare sticlă, 
a făcut practic din fenomenul ăsta să devină unul foarte frecvent și la fiecare 
punct de colectare sunt anumiți oameni dintr-o anumită categorie socială care 
scormonesc în gunoaie, în deșeuri, ca să adune aceste sticle, aceste 
recipiente, pe care pot să câștige 50 de bani . Peste tot oamenii se plâng că la 
punctele astea de colectare situația s-a agravat foarte mult. Dar nu trebuie să 
mergeți foarte departe și o să vedeți și dumneavoastră, aproape în fiecare 
punct de colectare s-au împrăștiat toate deșeurile pe lângă și în multe cazuri 
lucrul ăsta generează un disconfort foarte, foarte mare pentru oameni, inclusiv 
un miros greu de suportat.  

Întrebarea ar fi ce putem să facem? Ce măsuri poate să ia Primăria 
Bistrița pe termen scurt, pentru că știm că pe viitor există un proiect prin care 
o să fie amenajate mai multe insule ecologice noi care, să sperăm că nu vor 
mai permite ca fenomenul ăsta să aibă loc. Dar până când vom implementa 
acel proiect, aș vrea să știu ce măsuri poate lua Primăria Bistrița și să vă 
solicit să luați toate măsurile posibile ca să stopăm fenomenul ăsta și să 
îmbunătățim situația, pentru că deja e scăpată de sub control. 

Al doilea subiect: revin iarăși cu aceeași problemă a lucrărilor la rețelele 
de utilități. Diferiți agenți sau anumite firme care trebuie să se racordeze sau 
să asigure racordarea la utilități, vin, sparg drumul, intervin, se racordează la 
utilități și din păcate, lasă lucrările așa cum... nu, nu le lasă așa cum erau 
înainte, adică nu refac carosabilul. Nu știu de ce, nu înțeleg de ce nu ia 
Primăria Bistrița măsuri în acest sens. De ce, câte zile ar trebui să-i permită 
unui agent economic care intervine și sparge drumul, până când trebuie să 
repare drumul și să-l aducă la starea inițială. Eu cred că ar trebui să fie un 
termen de maxim 10 zile în care să fie obligați acești agenți economici sau, 
mă rog, firme care intervin, să aducă drumul la starea inițială. Dacă nu, să fie,  
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să existe sancțiuni drastice. Aș vrea să-mi spuneți, sau dacă poate să-mi 
spună cineva din executiv, câte amenzi sau câte sancțiuni au fost date anul 
ăsta, spre exemplu, pentru asemenea lucrări? Pentru că eu cred că fiecare 
dintre noi, dacă circulăm un pic prin Bistrița, o să dăm de câteva șanțuri în 
carosabil, aproape peste tot.  

Și ultima problemă: sunt mai mulți oameni de pe Calea Moldovei și de 
pe strada Grănicerilor care mi-au semnalat că au o problemă foarte gravă cu 
inundațiile din cauza nu știu, a insuficienței sau a lipsei de capacitate a 
sistemului de canalizare, la orice ploaie mai mare se confruntă cu inundații. 
Spre exemplu, zilele trecute pe strada Grănicerilor, puteți să verificați și 
dumneavoastră asta, cred că inclusiv cu colegii de la SVSU, pentru că ei au 
intervenit, au intervenit deja în câteva cazuri acolo, din ce am înțeles, și cu cei 
de la ISU, care au fost chemați să îi ajute pe oameni să scoată apa din beciuri 
sau de la subsol. Sistemul de canalizare nu face față și, din păcate, eu cred 
că una dintre cauze e faptul că se edifică tot mai multe blocuri de locuințe, iar 
avizul acela pe care cei de la Aquabis îl dau, este unul pur formal, adică 
probabil că de fiecare dată când se construiește un bloc nou, cei de la 
Aquabis semnează avizul ăla, fără să facă verificări dacă sistemul de 
canalizare mai permite sau are nevoie de o suplimentare, de o intervenție. Nu 
știu, ce putem să facem în acest sens? Pentru că oamenii sunt efectiv 
inundați la orice ploaie. Mulțumesc! 

Domnul Filip Alexandru – Tudor – Președintele de ședință: da, dacă mai 
sunt întrebări, vă rog! 

Domnul consilier Mathe Attila: o completare la a doua intervenție a 
colegului, domnul Pavelean: problema e că aceste firme își asumă acea 
amendă și de asta nu refac, că amenda nu este atât de usturătoare încât să  
se sperie de o amendă. Ar trebui scris un registru al acestor firme și la a doua 
abatere să nu mai primească aviz de la primărie. Să fie un istoric al acestor 
firme neserioase care își bat joc de municipiu și să nu mai primească aviz. 
Atunci să vedem, vor mai lăsa așa....? 

Domnul consilier Pavelean Nicolae:  e bună propunerea. Confirm că ar 
fi o idee bună și acest registru, dar oare nu am putea să creștem sancțiunile? 
Adică dacă nu le este frică de o amendă, atunci haideți să facem amenda 
încât să fie destul de motivantă!  

Domnul Filip Alexandru – Tudor – Președintele de ședință: ok, 
mulțumesc domnilor! 

Domnul consilier Suciu Emil Marian: bună – ziua, am și eu o întrebare! 
Domnul Filip Alexandru – Tudor – Președintele de ședință: da, domnul 

Suciu! 
 Domnul consilier Suciu Emil Marian:  este o cerere a cetățenilor de pe 

Strada Secundară numărul 8 din Viișoara, din 25 ianuarie, numărul 7918. O 
cerere pentru pietruire. Nu li s-a dat nici un răspuns, tot promisiuni. Se poate 
afla în ce stare e cererea aia, dacă mai există pe undeva sau o să primească 
niște piatră pe strada lor, sau trebuie să facă altă cerere?  Atât, mulțumesc! 
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Domnul Filip Alexandru – Tudor – Președintele de ședință: da, în 
regulă! Da, domnule Urîte, vă ascult.  

Domnul consilier Urîte Florin – Radu: vreau câteva precizări apropo de 
discuțiile avute și de domnul consilier Pavelean și de domnul Mathe. Păi aș 
propune ca primăria să încheie un contract, dacă se poate, cu niște firme 
specializate, să se facă devize, tarife, să se plătească de către beneficiar și pe 
urmă să se execute lucrarea. Și atunci evităm, pentru că asta cu amenzile și 
cu, cuantumul amenzilor ține de Parlament și de legislație și nu ține strict de 
un regulament sau propuneri din primărie. Dar cred că ar trebui să agreem 
niște firme serioase care să-și asume astfel de intervenții, fie că vorbim de 
apă-canal, fie că vorbim de aducțiune și curent electric sau gaz, și așa mai 
departe. Și cred că asta ar fi de bun augur. 

Voiam să vă mai spun că partea aia de dinspre Calea Moldovei și 
Grănicerilor - este o problemă acolo, pentru că există niște canale care au fost 
modificate când s-au dat avizele pentru mall-urile respective acolo, vorba aia, 
știm toată lumea că Bistrița e pe o mlaștină, iar acele canale au fost făcute 
dintr-o scurgere continuă în niște s-uri care gâtuiesc, care se tot colmatează și 
nu se curățesc. Și din păcate avem acest Aquabis care s-a angajat că 
gestionează atât apele pluviale, care nu cred că au legătură cu apele 
menajere care vin de la blocuri. Sigur că și acolo este o problemă cum se dau 
avizele, dar apa meteorică și versus, separată apa, că n-ar trebui să se 
combine apa meteorică cu gestionarea apelor pluviale sau meteoric ar trebui 
să fie gestionate. Eu de prin 2012-2014 am pus întrebări multiple la Consiliul 
Județean, am chemat pe domnul Șandru, domnul director - a spus că sunt 
supradimensionate magistralele și uitați că nu sunt supradimensionate și 
inundațiile sunt nu doar acolo, că orice ploaie,  e adevărat că tornadele au 
deja o altă, o altă, cum se spune, o intensitate sau debite pe metru pătrat, dar  
la fel este în dreptul trezoreriei sau a poliției și în multe, multe alte zone. O 
ploaie de 30 de minute creează aceste probleme pentru că da, apa pluvială se 
duce în apa, în canalizarea de ape uzuale și bineînțeles că de aici încolo 
scoate și apa menajeră pe trotuare cu posibilități de infecție, pentru că le luăm 
pe picioare și le transportăm în case. Din păcate încă ne dăm de 
iresponsabilitatea Aquabis-ului și trebuie să o recunoaștem, și trebuie să 
vedem ce naiba se poate face să aibe concurență, că n-are o competiție 
Aquabis-ul și face ce-i taie capul, încasează și face profitul din Bistrița și stau 
și se uită la profiturile alea și nu fac nici o investiție serioasă în municipiul 
Bistrița, își bat joc practic de bistrițeni, din păcate. 

Domnul Filip Alexandru – Tudor – Președintele de ședință: da, 
mulțumesc, domnilor! Dacă mai sunt întrebări? Constat că nu. Aștept membrii 
executivului. Pe domnul primar, vă rog! 

Domnul Ioan Turc – Primarul municipiului Bistrița: da, doamnelor, 
domnilor consilieri, haideți să o luăm în ordine. Punctul de vedere al domnului 
Pavelean este corect. Într-adevăr, odată cu posibilitatea de valorificare a PET-
urilor a apărut și o rețea de depistare a lor și de valorificare. Ar fi extraordinar 
dacă le-ar culege de pe lângă apă. I-am saluta, dar le caută peste tot. Mă 
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refer la tomberoane, la punctele tehnice. Sunt câteva situații critice, cum e cea 
de pe Calea Moldovei numărul unu. Avem, de asemenea, o situație critică pe 
pe Aleea Trandafirilor, pentru că și proximitatea acestor puncte tehnice de 
ferestrele blocurilor sau ale caselor este mică, adică sunt foarte aproape de 
de case sau de apartamente. Pe fond, nu putem pune un polițist local la 
fiecare punct tehnic, nu putem avea tomberonul și paza tomberonului. Pe 
fond, problema poate fi rezolvată, la fel cum și dumneavoastră ați remarcat, 
domnule consilier Pavelean, prin implementarea proiectului legat de insulele 
ecologice îngropate sau, mă rog, de suprafață, dar bineînțeles îngrădite, cu 
acces cu cartelă, proiect care se află în linie dreaptă. Astăzi am avut o analiză 
cu reprezentanții ADR Nord Vest. Au venit cu o reprezentare de la primul 
nivel, o echipă, îmi permit să spun, de natură să discute la detaliu care sunt 
etapele fiecărui proiect și care sunt perspectivele ca pe fiecare axă de 
finanțare proiectele să poată fi puse în mișcare, să poată fi operaționalizate.  

Până una alta, am solicitat Poliției locale să patruleze. Toate situațiile 
neconforme sunt raportate la Supercom. Supercomul intervine mai bine sau 
mai puțin bine. Atunci când lucrurile scapă de sub control sunt sesizat. Eu, de 
fiecare dată când iau legătura cu Supercom am constatat că își fac treaba. 
Adică personal nu pot, nu pot să mă plâng de o lipsă de reacție a Supercom 
atunci când intervin eu. Dar nu aceasta este modalitatea de rezolvare a 
problemei, pe fond. Problema trebuie ca să vină dintr-o rezolvare de natură 
tehnică și repet, nu văd o altă soluție pe termen, nu neapărat mediu, ci pe 
termen scurt, pentru că discutăm despre proiecte care evoluează înspre faza 
de maturitate. Urmează să fie puse rând pe rând, să intre în implementare. 
Așa că, până una alta, singura soluție este ca prin Poliția Locală să ținem 
lucrurile sub control împreună cu Supercom.  

În ceea ce privește regulamentul, da, încă DIS-ul nu a venit cu 
regulamentul. Vor veni cu un regulament. Propunerea care a fost făcută mi se 
pare foarte bună și mă refer la propunerea ca atunci când solicitantul de 
autorizație de spargere vine la primărie, să i se încaseze contravaloarea 
lucrărilor de readucere la situația anterioară a drumului și avizul de spargere 
să nu fie eliberat fără ca suma pentru refacerea drumului să fie achitată. Dacă 
nu a fost avută în vedere această oportunitate sau această variantă, cu 
siguranță ne vom concentra și asupra ei. 

Cu privire la intrarea sub presiune a conductei magistrale de pe Calea 
Moldovei -  este o problemă veche. Toată lumea știe că în urmă cu 30 de ani 
perimetrele din stânga - dreapta de pe Calea Moldovei, intrarea în oraș, erau 
terenuri agricole cu șanțuri de preluare a apelor pluviale care se descărcau în 
râul Bistrița. Ori toate aceste șanțuri, sau aproape toate aceste șanțuri, cu 
foarte mici excepții, au fost colmatate, au fost colmatate voluntar de către 
proprietarii terenurilor. În momentul de față o altă soluție, alta decât master 
planul de apă și canal, eu nu văd. Spunea domnul consilier Urâte că pretinde 
Aquabis-ul că nu știu ce magistrale sunt supradimensionate. Nu avem 
magistrale supradimensionate în municipiul Bistrița și observăm de fiecare 
dată, de fiecare dată când plouă intră sub presiune. Practic apa care ar trebui 
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să intre într-o rețea de preluare a apelor pluviale ajunge în conducta de 
menajer care intră sub presiune și bubuie în casele oamenilor. Noi, pe Strada 
Mihai Viteazul am pus în aplicare un proiect, am implementat un proiect de 
realizare a unei rețele pentru preluarea apelor pluviale și să știți că, în pofida 
ceea ce unii pretind, situația s-a îmbunătățit mult. Mai e nevoie acolo de 
lucrări suplimentare. Adică ceea ce s-a făcut nu este suficient, dar e mai bine 
decât înainte. După ce și Aquabis-ul își va face datoria, nu intru în detalii de 
natură tehnică, deși pot s-o fac oricând, în zona Mihai Viteazu lucrurile vor sta 
mai bine. Pe Calea Moldovei lucrurile vor sta mai bine, și în alte zone, după 
implementarea Master planului de apă și canal, care trebuia să fie finalizat de 
mult, dacă tot vine vorba, trebuia să fie finalizat de cel puțin 2 -3 - 4 ani de 
zile. Deocamdată nu s-au apucat. Au un contract semnat, eu bănuiesc că este 
semnat cu clauză suspensivă, pentru că nu au sursă de finanțare. Le-am 
solicitat în ultimele săptămâni să vină și să prezinte bistrițenilor care este 
sursa de finanțare, să ne arate un document, un contract de finanțare semnat.  
Nu există așa ceva, dar sper că vor ajunge totuși la un deznodământ fericit 
pentru comunitatea bistrițeană care plătește o apă scumpă, proastă și 
bineînțeles că avem parte și de..., că n-avem apă bună la chiuvetă, dar avem 
apă din belșug prin beciuri.  

În ceea ce privește problema ridicată de domnul consilier Suciu, 
Secundară numărul opt, s-a notat domnule consilier, nu știu, nu am verificat 
personal toate solicitările care se fac către Direcția de Infrastructură și Servicii, 
dar vă pot asigura că se pietruiește în permanență, zi de zi, de zi, de zi, de zi, 
de zi, echipele sunt pe teren și se pietruiește și se asfaltează. Și este un 
proces care va continua, cel puțin atâta timp cât gestionez problemele 
primăriei, vom continua nu doar să pietruim, ci mai ales să asfaltăm drumuri 
de pământ.  

Vă mulțumesc, vă doresc o după-amiază bună tuturor! 
Domnul Filip Alexandru – Tudor – Președintele de ședință: mulțumim, 

domnule primar Ioan Turc pentru intervenție! O zi bună tuturor, să ne vedem 
cu bine! 

Domnul președinte de ședință Filip Alexandru – Tudor declară închise 
lucrările şedinţei ordinare a Consiliului local al municipiului Bistriţa din data de 
27.06.2024.  
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